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Lublin, dn. 01.03.2021 r. 

Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja w sprawie oświetlenia iluminacyjnego na Bramie Krakowskiej 

Zwracam się z pytaniem dotyczącym zakresu działań związanych z montażem instalacji 

iluminacyjnej na Bramie Krakowskiej. Według posiadanej przeze mnie wiedzy, zadanie to miało 

zostać wykonane w roku ubiegłym, zaś dokumentacja techniczna dotycząca niniejszej kwestii 

znajduje się obecnie w Wydziale Inwestycji i Remontów Urzędu Miasta Lublin. 

W związku z powyższym, proszę o szczegółowe przedstawienie mi dotychczasowych 

działań, planów tudzież środków finansowych (zarówno tych wykorzystanych, jak i 

zaplanowanych) na realizację tego przedsięwzięcia. 

Z wyrazami szacunku 
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